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 שלום ושבוע טוב

בסיומו של מבצע "סדר חדש" המוצלח, במסגרתו חיילינו חסלו את רב המרצחים חסן נסראללה ושורה ארוכה של בכירים 

  גוש דן והשרון ,  וף הכרמל, חעמק יזרעאלליישובי    נוספים בארגון חזבאללה, ולאחר שבוע בו הדרימו נפילות הטילים והכטב"מים  

אנו תקווה כי השנה החדשה שתכנס השבוע תביא עמה בשורות טובות.    ,ובלול בשדה אילן  ברפת בבית שעריםפרות  ב  ופגעו

  במהלך השבוע שחלף עסקנו בנושאים הבאים : 

ביום ראשון שעבר התקיים דיון בוועדת המשנה לוועדת כלכלה בנושא  –ישיבת ועדת משנה לשיקום כלכלי של חבל תקומה   •

 :ובישיבה אמר  העלה את הנושא החשוב הזה לסדר היום  ,ח"כ אלון שוסטר  ,הדור הבא של חקלאי חבל תקומה. יו"ר הוועדה

כשזה משתלב עם תקומה וכך שהצעירים יראו בה קריירה לחיים ולעתיד,    ,יש חשיבות גדולה לשמור על החקלאות הישראלית"

תוקף משנה  מקבל  ה   ."זה  וביטחון  החקלאות  שר  אבוטבול אמרח"כ    ,מזוןסגן  השבת "  :משה  של  למטרה  לחתור  חייבים 

גם לפני    נדונה    החטופים והתושבים לבתיהם והחקלאים לשדותיהם. הבעיה הקשה שאין לנו את הדור הבא של החקלאים

אם לא נדאג לדור ההמשך  "  :אני אמרתי בדיון  ".איך מעודדים צעירים שימשיכו בדרך אבות להיות חקלאים  ויש לחשוב  המלחמה  

נדרשת     .קרקע והון יישארו חסרי משמעות, כי לא יהיה מי שיעשה בהם שימוש  עבודה,  מים, כל המאבקים על    –בחקלאות  

הכניסה את   "תקומה". כל הכבוד שושא זהעל נ  ייקח אחריות    עם סמכויות  שגורם ממשלתי ,  של מדיניותהחלטה    בנושא זה  

. "שיעסוק בנושא הדור הצעיר במשרה מלאה,  א במשרד החקלאות וביטחון המזוןזה לתוכנית שלה. צריך למנות אחראי לנוש

 אנו מקווים שאכן הדבר יתבצע ונוכל לראות את התוצאות בקרוב. 

ביום ראשון התכנסנו בבית הנשיא לציין את השנה החדשה יחד עם ארגון מגדלי  – מפגש בבית הנשיא לקראת ראש השנה •

מאות שהכינו לנשיא ורעייתו אגרות לשנה החדשה. חייבים לזכור ש  ,הדבורים, תלמידי בית ספר באופקים וילדי קיבוץ נירים

יצרני דבש נפגעו בשנה זו, כלכלית ואישית. על המדינה לתמוך בדבוראים ולהבטיח את פרנסתם, לטובת קיום חקלאות איתנה. 

צייניתי   בדבריי    .לדאוג לביטחון המזון בישראל", אמר אופי רייך, מנכ"ל מועצת הדבש, במפגש  ,למרות הכל  ,אנו נמשיך"

קורא לתושבי ישראל לקנות רק דבש ללא הדבורה וללא האבקה אין חיים ואין מזון מהצומח. אין מחסור בדבש ולכן אני  ש"

מקומי מיצור  בחקלאות   ".ותפוחים  לתמוך  לציבור  וקרא  לבן  כחול  בתוצרת  החשיבות  את  שוב  בדבריו  הדגיש  הנשיא 

 הישראלית. סיימנו כרגיל בברכה שתהיה שנה של פריחה והרבה דבש.  

המפגש משרד החקלאות וביטחון המזון  שעבר התקיים בביום שלישי    –מפגש בנושא "ביטחון המזון של מדינת ישראל"   •

מ  .הראשון בכנסאיש מענפי החקלאות,    200-למעלה  לקחו חלק  והממשלה  . התעשייה, המחקר, האקדמיה, הטכנולוגיה 

מה נדרש מבחינת ייצור מקומי, חקלאות, ייבוא  כפועל יוצא מזה,  ו   מזון  בטחון הלהציג את יעדי  תוכנית הלאומית ל   הכנס נועד  

: יצירת של התוכנית    המרכזיתהמטרה  .  שש קבוצות העבודה שמרכיבות את התוכנית השלמהשמענו במפגש על   .  ועוד

התאחדות חקלאי ישראל תהיה    .2050ודאות עבור כלל הגורמים לאורך שרשרת האספקה ואזרחי מדינת ישראל עד שנת  

 קוראים לכל מי שרוצה להיות שותף ליצור קשר וננסה לחבר לראשי הקבוצות. . אנו  בקבוצות עבודהובמפגשים הבאים    השותפ

 הכנס לחצו כאן לצפייה במצגת 

https://drive.google.com/file/d/1vV3QI3gfcrYOanPwn790ToGXygS4Y743/view?usp=sharing
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ביום חמישי שעבר התקיימה פגישה עם שר החקלאות וביטחון   -  פגישה עם שר החקלאות במסגרת קידום "חוק המים"   •

לקראת אישור החוק   ,של הכנסתהחורף   המזון ח"כ אבי דיכטר וח"כ אלון שוסטר לקראת הבאת חוק המים לדיון במושב  

ראשונה המזון.  .בקריאה  ובטחון  החקלאות  ו  ,משרד  דיכטר  השר  תומכים מבראשות  לביא  אורן  החקלאות  המשרד  נכ"ל 

במטרה לחזק את בטחון   ,העלות של גורמי היצור  אתבהפחתה של מחירי המים לחקלאות כחלק מהאסטרטגיה להפחית  

שבה השתתפו גם   ,השיחה התנהלה ברוח חיובית והתמקדה בדרך להשגת המטרה .סוכם בפגישה המזון של אזרחי ישראל.

יש צורך לעשות לקראת הבאת החוק לאישר מליאת הכנסת נציגי מים לישראל בראשותו של חכ"ל איתן ברושי על הפעולות ש

 בקריאה ראשונה.

עמודים של   137  –ב    .  2025לשנת  התכנית הכלכלית   משרד האוצר פרסם את את הצעת    –  2025תכנית  כלכלית לשנת    •

כמו שינוי בהפעלת שה"מ )שירות ההדרכה והמקצוע של ,  הצעות שקשורות לחקלאות  כמה וכמה  הצעת התקציב יש גם

בקשר  מייעץ לחקלאים ונמצא   ,שמייעץ להנהלת משרד החקלאותשה"מ הוא גוף מקצועי    משרד החקלאות וביטחון המזון(.  

בריווחיות ובבטחון   ,של גוף זה עלול לפגוע בתפוקהשינוי תפיסת ההפעלה    ,בכל הארץהגידולים  סוגי  של כל  רציף עם המגדלים  

מעות ההצעה לאפשר למקורות . נושא נוסף שקיבל התייחסות היה בנושא מים וביוב. משהמזון של אזרחי מדינת ישראל  

למקורות אפשרות נוספת להיות מעורבים ייתן  רה לחקלאות וזה רק  ולצערי אין בזה שום בש  להקים מתקני ביוב ומט״שים.

הקורה    לפי   .  לעובדים זרים  במס  זיכוי  נקודת   של   ביטול   :נוסף שנכלל בתכנית הואנושא    .לאספקת מים מושביםבתשתיות  

שווי נקודת זיכוי לעובד זר   .המעסיקיםביטול נקודת הזיכוי ייפול על כתפי החקלאים    הזרים  עובדיםהיום  בעולם של העסקת  

  70,000) מלא של מכסת העובדים הזרים בחקלאות במיצוי ₪, 4,356 –נקודות זיכוי  1.5זרה  לעובדתו ₪, 2,904בשנה הוא 

יחסי העבודה שבין החקלאים   בעולם  .מיליון ₪ בשנה  290  –  כמדובר בהטלת מס חדש על החקלאים בעלות של    עובדים זרים(

 הזיכוי  נקודת  תבוטל  אם .  לתשלום  נטו  הסכום   דהיינו ",  התחתונה"השורה  והעובדים הזרים, את העובד הזר מעניינת רק  

מכתב לשר  עמית ואני שלחנו   .מהם  שנגרע בסכום הזרים העובדים שכר את  להגדיל  החקלאים יוכרחוה, /הזרת /לעובד במס

אנו מבקשים לבחון מחדש את הכוונה האמורה מתוך זווית רחבה  . דרשנו שלאור השלכותיה המהותיותבעניין זה ובו   האוצר

    (לצפייה במכתב הקליקו כאן) על עתיד החקלאות בישראל.

של השנה החדשה. כולי תקווה שתהיה השנה הזאת שנה טובה יותר, שנה בה יחזרו החטופים   ההשבוע נתכנס כולנו לקבלת

ושמדינתנו    ,והמפונים מהדרום ומהצפון יוכלו לחזור לחיים שלווים בבבתיהם  , ישובו החיליים לביתם בשלוםיםמבריאים ושל

     !האהובה תדע בשורות טובות.  בשמי ובשם ההתאחדות מאחל לכולנו שנה טובה יותר בחלקאות ובכלל 

 דורמן    אורי                                                                                                                                    

 מזכ"ל התאחדות חקלאי ישראל                                                                     

 

 

 התאחדות חקלאי ישראל  יו"ר -עמית יפרח  :עתקה

https://drive.google.com/file/d/1UFH7mwM2ExB-ne3HIRTo74-kYxoDcM2Z/view?usp=sharing

